



REFERAT KRETSSTYREMØTE Referat nr. 2-25/27

Tidspunkt

Sted:

Til stede	Leder	Nina Holgersen	☒
Kretsstyret	Nestleder	Kari Løvteit	☒
	Medlem	Jan Magne Cederstrøm	☒
	Styremedlem	Monica Grindheim	☐
	Styremedlem	Jimmy Amundsen	☐
	Styremedlem	Anne Linn Stølen	☒
	Varamedlem	Anniken Olsen	☒
	Varamedlem	Morten Tellevik	☒
	Varamedlem	Olea Nøttingnes	☒
	Ansatt	Stian Syvertsen	☒
Til stede	Troppsgymnastikk	Sara Kverme	☒
Utvalgsledere	Turn kvinner/Menn	Simon Nesøy	☐
	Bredde	Lise Johannesen	☒

Saksliste

Åpning

Åpning av møtet ved styrets nestleder.
Godkjenning av innkalling og saksliste.

Godkjent

AGENDA:	
10-2025/2027	Godkjenning av protokoll styremøte 01 – 2025/2027
11-2025/2027	Halltider Bergen Kommune Nina har fått datoer fra bredde og tropp. Disse tar Nina videre.
12-2025/2027	Arbeidsdag 15.juni - Innkalling og agenda - Kurshelg - Tingvedtak - økonomi - Arbeidsfordeling - Tropp – treningsamlinger - Utvalg må lese gjennom det som ligger på nettsidene o.l. se at dette er riktig, slik at informasjonen til klubbene er riktig
13-2025/2027	Budsjett 2025/2026 Oppfølging av vedtak fra kretstinget 2025 – utsettes til arbeidshelg Pengene er nå innbakt i budsjettet på "tilskudd andre" – ikke fordelt per gren enda
14-2025/2027	Senior – og toppidrettsmidler Stian sender dette ut. Søknadsfrist i august.



15-2025/2027	Mail fra Sotra angående dommerutgifter Svar at de vil få svar etter arbeidshelg. Styret skal ha en gjennomgang av dommersituasjonen i kretsen og da vil økonomi være et sentralt tema – jf. vedtak fra kretstinget
16-2025/2027	Fellesmøte for alle kretser sammen med organisasjonskonsulenter 13.05 klokken 17.00-18.00 Hvem stiller: - Jan Magne - Kari (deler av møtet)
17-2025/2027	Forslag til møteplan gjennomgått Teamsmøter: 19.45-21.00 Idrettens hus: 17.00-19.00 *alle tenker på hva tema for samarbeidsmøte i oktober kan være
18-2025/2027	Kurshelg 2025 - Programmet må bli ferdig - Ikke booket kursholdere - Bredde ønsker kurs i “Gym for Life” og Parkour – andre kursholdere enn vi pleier - Olea og Jimmy kaller inn utvalgene til teamsmøte tidlig uke 21. Da må det avklares kurs og hvem som skal avholde kursene. Deretter hente spørre kursholdere.
19-2025/2027	Orientering fra utvalg RG: ikke ny leder enda BU: Stevne i Førde ble bra. Gode tilbakemeldinger. Lav påmelding. Referat fra kretsen sitt møte er sendt inn. Bremnes har stevne om to uker. Jobber med bussbestilling. Kretsturnstevne samme helg som barn har i Bremnes og aktivitetsdag i Sogndal. Alle er i rute. Lise skal hente utstyr torsdag 22.05 i Laksevågshallen. Trenger nøkkel. Lise sender melding til Stine. Stian har nettopp betalt buss fra i fjor. Stian og Monica må gå over denne fakturaen. To barn fra Åsane har trukket seg på grunn av økonomi. Bør sjekke med Åsane om de kan dekke utøverne. Anniken sjekker med Åsane. Stian ønsker at bredde sender inn info om alt det som skjer, slik at det kan legges ut på nettsiden. Tropp: referat fra utvalgsmøtet gjennomgått. Jobbe videre med dette på arbeidshelgen. Snakket om kurshelgen. Et punkt var nye klubber som ønsker informasjon om troppsgymnastikk. Kan det være en ide til kurshelgen. Konkurransen i BT gjennomført. Gikk ikke helt knirkefritt. Kan virke som statuttene ikke er fulgt. Usikker på aspirant og rekrutt sammen er noe vi skal fortsette med. Sendt ut spørreskjema til dommerne. Fint om dette kan evalueres på samarbeidsdagen. Nina har vært i kontakt angående halltid. Utfordrende når det er mye nasjonalt. Vi bør se på hva som kan arrangeres samtidig som noe nasjonalt. Guttesamling populært. Stian har ikke fått oversikt over treningssamling i februar. Sara fikser!
Eventuelt	- Aktivitetstall: bare ca.800 feilregistrert. Stian er på og fikser dette. - Bjarg mister hovedinstruktør, dele info som er sendt inn



	- Legge samlinger i tropp på klubb, da kan det søkes støtte fra trenerpool. Treningssamlinger skal minimum gå i lønn (policy). TU kan tildele treningssamling på klubb. Fordelen ved at TU arrangerer er at de har kontroll på alt. - Vandrepokal til apparatturn ikke levert tilbake. Simon må sjekke opp i dette.
--	--